



# FU referat – 14. april 2023

<u>Tilstedeværende:</u> Eva (online) Jonathan (online) Nikolaj (online) Victoria (online)	<u>Fraværende:</u> Morten (udtrådt)
<u>SEK:</u> Rene	

## Programpunkter

<b>Programpunkt</b>	<b>Referat</b>
<b>Velkommen og formalia</b>	Forkvinden byder velkommen René skriver referat Referatet fra sidste møde er godkendt.
<b>Status på opgaver fra sidst</b>	SEK – få lavet og opsat disclaimer inde på FB Danske Rollespillere. - Det er done  Jonathan – Besvar henvendelsen vedr. Danske Rollespillere - Det er ikke gjort. Men sker i aften.  Jonathan – Besvar henvendelsen vedr. Forumsagen - Der er sendt svar.  Oksen - Snak med UDDAK om penge - Der er ikke holdt møde i UDDAK endnu. Men der er fastsat et d. 10/5-2023  René/Eva – send Renés opstilling til Friluftsrådets bestyrelse. - Den er skrevet og sendt  Eva – Besked til HOB, om ny FU plads og kontakt til UDDAK, samt at Frede Bo indtræder i Hovedbestyrelsen. - Den er skrevet og postet i hovedbestyrelsens facebookgruppe  Eva – indkalde til Bifrost venter på DUF afstemning d. 27 april - Der er indkaldt!
<b>Siden sidst</b>	En oversigt hvad der er sket siden sidst: <ul style="list-style-type: none"><li>• Politisk udvalg har besluttet at droppe årets folkemøde tur, da planlægningen startede for sent. Der satses i stedet på at planlægge en god tur næste år, med mere impact.</li><li>• Holdt møde med en af parterne i Forum-sagen.</li><li>• Vi er blevet inviteret til møde med Østerskov Skolekreds, datoen er dog ved at blive fastsat.</li><li>• Forpersonskabet har aftalt med DUF og Ungdomsøen at skulle holde foredrag om præstationsfrie rum på Ungdomsøen (d. 20 juni 2023)</li></ul>



	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Eva skal ud og holde oplæg med DUF, omkring unge, trivsel og studiemiljøer.</li> <li>• Vi har launchet tilmeldingen til den internationale tur til VM i Bloodbowl.</li> <li>• Morten Pedersen er startet i sekretariatet pr. 1 april som projektleder på projektet ”Fantastiske Fællesskaber”</li> <li>• Vi har købt en bil, skal bruges til projektet Fantastiske Fællesskaber</li> <li>• Vi har sendt svar på de uddybende spørgsmål fra DUF vedr. vores ønske om omkategorisering.</li> <li>• Vi har været på DUF samværsuddannelse</li> <li>• Vi har haft udlånt udstyr til Alea til afholdelse af Fastaval (walkier, dankortmaskine)</li> <li>• Vi har sendt ”velkomst mail” ud til alle nye bestyrelser</li> <li>• Vi har fået bevilling på 100.000 kr. til at lave Nat i naturen.</li> <li>• Vi har været på besøg hos Epos Efterskole på deres studietur</li> <li>• Vi har afholdt kursus hos Rollespilslauget i Holbæk</li> <li>• SEK har afholdt teambuilding dag med brætspil</li> <li>• Hjulpet med opstart det første tværforeningsprojekt og afholdt første infomøde med parterne.</li> <li>• Vi har afholdt 3. møde med Ungdomsringen om deres pædagogiske liverollespils projekt.</li> <li>• René har været til ledernetværk i DUF, om DUF-strategi.</li> <li>• Vi har hjulpet en lokalforening med at få 850.000 kr. til renovering af deres foreningslokaler</li> <li>• Der er blevet bevilliget fuld finansiering af huslejen til lokalforeningsprojektet ”spillaboratoriet” i København (Valby Kulturhus)</li> </ul> <p><b>DUF-ansøgningen indtil videre.</b> Vi har modtaget data fra 36 lokalforeninger, hvoraf 27 kan tælle som godkendte lokalforeninger (kontra sidste år, modtog vi fra 53 foreninger hvoraf 33 kunne tælle med) Vi planlægger derfor at rykke for at få fat i de sidste 😊</p> <p><b>Om lidt</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi skal afholde kursus hos Kompagni Gottheim på Bornholm</li> <li>• Vi skal afholde fotoshoot med Nordea fonden om deres nye pulje om deleudstyr.</li> <li>• Vi skal på friluftsrådets generalforsamling (René og Cæcilie Olsson)</li> </ul>
<p><b>Arbejds punkt - forbered ændringer til kompetencedokumentet</b></p>	<p>Kompetencedokumentet gennemgås og der laves ændringsforslag som sendes til hovedbestyrelsen</p>
<p><b>Punkter til HOB 2</b></p>	<p>- Opdatering fra Forretningsudvalget siden sidst – muligt for HOB medlemmer at supplere - Bifrostpuljen - Socialt punkt – af det usjove udvalg - En god lang arbejdsblok – hvor man må smide punkter op, hvor folk kan byde ind. - Skal også ende med et output. (en halv time alene, så man ved hvad man gerne vil have input til)</p>



	<ul style="list-style-type: none"><li>- Behandling af ændringer af kompetencedokumentet</li><li>- Opkvalificerings oplæg - Friluftsrådet</li><li>- Valg af FU medlem</li><li>- Valg af ny kontaktperson til UDDAK</li><li>- Evt. valg af ny regionskontakt</li><li>- Charactersheets på HOB medlemmer (Social aktivitet) (fredag aften)</li><li>- Opdatering fra trivselsgruppen</li><li>- Oplysning omkring spørgsmål vedr. Østerskov skolekreds stemmeret til Bifrosts generalforsamling.</li><li>- Hvad skal Bifrost mene om et fællesnordisk ungdomsråd - Oksen</li></ul>
<b>Godkendelse af ny forening - Fantastica</b>	<b>Foreningen Fantastica ønsker optagelse i Bifrost</b> <u>- De er godkendt</u>
<b>Opgaver til næste gang</b>	Jonathan – Besvar henvendelsen vedr. Danske Rollespillere  Oksen - Snak med UDDAK om at omrokere Forum pengene ud af deres budget og over til afholdelse af generalforsamlingen.
<b>Næste møde</b>	Tilgår til efter nyt medlem er valgt til HOB 2
<b>Evt.</b>	